



REFERAT

Fra styremøte i Harstad Båtforening.

Nr: 9/2017

Tid	9.november 2017	Sted	Karlotbrygga
		Referent	Oddvar Teigland

Deltakere	Georg , Arnulf, Oddvar, Ingar, Kåre, Mona og havnesjef
Meldt forfall	Ingen
Tiltredende	
Kopi sendt	
Neste møte	

INNHold

Saknr.	Sak	Ansvarlig
34/2017	Brev, innsigelser for ev kai 6 Vi har mottatt to brev fra medlemmer. Sekretær utformer svar til begge avsendergrupper som sendes på høring til styret.	Ot
35/2017	Videre fremdrift for utredning indre havn Mona og Georg forlot som følge av at de tidligere har meldt seg inhabil. Styret er etter forslag fra havnesjefen og forslag fra OT enig om å be følgende om å lage en gruppe for å se på videre på utnyttelse av indre havn i tråd med årsmøtevedtak fra 6-2016: <ul style="list-style-type: none">• Havnesjef• Ingar Paulsen• Agnar Melbøe (en av de som er kommet med innspill)	

	<ul style="list-style-type: none"> • Roger Johansen (dieselkaia) • Oddvar Teigland (sekretær) <p>Mandatet til gruppa er å ta videre det arbeidet som årsmøtet besluttet gjennomført i sak 6/2016 om utnyttelse av indre havn.</p>	
36/2017	<p>Garasje/ møte m kommunen</p> <p>Garasje kan bygges der vi tenker å bygge den. Vi søker å skaffe en fullstendig pris – Kåre innhenter pris på grunnarbeider. Dersom vi har pris til årsmøtet, tar vi med garasje på investeringsplanen. Hvis ikke, må det utsettes til neste år.</p> <p>Festeavtaler – gikk ut i 2010. Styret ser ikke at vi rekker å gjøre noe med dette i inneværende periode, og anmoder det nye styret om å ta tak i dette.</p>	Havnesjef
37/2017	<p>Havnesjefens redegjørelse for båt plass til styreleder Georg</p> <p>Styret tar havnesjefens innstilling til etterretning. Redegjørelsen vedlegges protokollen.</p>	Havnesjef
38/2017	<p>Forberedelse til årsmøtet 2018</p> <p>Årsmøtet fastsettes til 21.februar 2018. Vi avholder nytt styremøte 16.januar for forberedelse.</p>	Leder
39/2017	<p>Eventuelt.</p> <p>Ingen saker</p>	